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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.10/27-7-2018 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης  168                Περίληψη 

Μη έκδοση ψηφίσματος σχετικά με το αίτημα δεκαέξι 
δημοτικών συμβούλων του δημοτικού συμβουλίου Ξάνθης 
 

Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 27 Ιουλίου 2018 ημέρα Παρασκευή και ώρα 14:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθμ.πρωτ.21590/20-7-2018 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης σύμφωνα με το άρθρο 96 του 
Ν.3463/2006. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 28 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γουναρίδης Στυλιανός 
5) Ηλιάδης Θωμάς 
6) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
7) Ιγιαννίδης Στέφανος 
8) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
9) Κιρατζή Ερκάν 
10) Κολλάρος Γεώργιος 
11) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
12) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
13) Λύρατζης Πασχάλης 
14) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 

15) Μποζ Ραμαδάν 
16) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
17) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
18) Πυρνάρη Ειρήνη 
19) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
20) Σδρέβανος Μαρίνος 
21) Ταρενίδης Παναγιώτης 
22) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
23) Τσαρεκτσή Τζενάν 
24) Φανουράκης Εμμανουήλ 
25) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
26) Χασάν Ογλού Ορχάν 
27) Χασάν Ογλού Φερτούν 
28) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Ανταμπούφης Νικόλαος 
2) Γκιρτζίκη Αλεξία 
3) Δημούδη Χρυσούλα 
4) Καρά Αχμέτ 
5) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
6) Μούρκας Χρήστος 
7) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

8) Μυλωνάς  Γεώργιος 
9) Μπαντάκ Σιαμπάν 
10) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
11) Τσέπελης Εμμανουήλ 
12) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
13) Τσιακίρογλου Σωτήριος

 
 (οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)     
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος 

 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης το από 18-7-2018 αίτημα 16 ΔΣ 
το οποίο έχει ως εξής: 

«Την Κυριακή 15/7/2018 ο επικεφαλής της παράταξης «Κοινωνία Δημοτών» και  μέλος του 

Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης κ. Ε. Φανουράκης δέχθηκε αναίτια επίθεση και γρονθοκοπήθηκε από το 

γιό του αντιδημάρχου κ. Θ. Ηλιάδη με αποτέλεσμα να μεταφερθεί στο Γενικό Νοσοκομείο Ξάνθης και ο 

δράστης να συλληφθεί. Την άλλη ημέρα υπήρξαν καταδίκες αυτής της ενέργειας από τον κ. δήμαρχο, 

κόμματα και δημοτικές παρατάξεις. Με πολλούς τρόπους (ανακοινώσεις, επικοινωνία, προτροπές) 

ζητήθηκε από τον κ. Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου να προχωρήσουμε σε έκτακτη συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης με μοναδικό θέμα τη συζήτηση του γεγονότος της επίθεσης. 

Επειδή μέχρι σήμερα δεν υπήρξε κάποια εξέλιξη προς αυτή την κατεύθυνση ζητούμε, με το αίτημα 

που υποβάλλουμε, την άμεση σύγκληση του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης σε έκτακτη συνεδρίαση με 
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μοναδικό θέμα την καταδίκη της επίθεσης που δέχθηκε ο συνάδελφός μας. Σε περίπτωση τακτικής 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου ζητούμε την ένταξη του αιτήματός μας στην ημερήσια διάταξη. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο δεν έχει εκφράσει μέχρι σήμερα τη θέση του σχετικά με το γεγονός. Αυτή η 
συνεδρίαση αποτελεί τον μοναδικό τρόπο να εκφραστεί η ομόθυμη καταδίκη της ενέργειας και της χρήσης 
βίας. Παράλληλα, μια ομόφωνη, σαφής και στιβαρή απόφασή μας αποτελεί το ισχυρότερο μήνυμα 
ενότητας και αποφασιστικότητας του Δημοτικού Συμβουλίου απέναντι σε όσους διέπονται από αντιλήψεις 
χρήσης της βίας στη θέση της αντιπαράθεσης επιχειρημάτων. Πρόκειται για υπεράσπιση της δημοκρατικής 
λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης και προστασίας  των μελών του». 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή και τηρείται 
στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ιπποκράτη Καμαρίδη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Εδώ και πάρα πολύ καιρό, περίπου  2μ’ηνες, υπάρχουν διάφορα φαινόμενα 
στο ΔΣ, τα οποία κατά τη γνώμη μας έχουν αποκορύφωμα την πράξη αυτήν την οποία συζητάμε. Δηλαδή. 
Κι εμείς εκεί βρίσκουμε τον λόγο για τον οποίο ο πρόεδρος και το ΔΣ δεν πήραν θέση. Όταν ο πρόεδρος 
εκφράζει την ανάγκη ή την θέληση να χαστουκίσει δημοτικούς συμβούλους ή όταν ο πρόεδρος αποκαλεί 
ηλιθίους δημοτικούς συμβούλους και μάλιστα γυναίκες. Βέβαια αργότερα αν υπήρξε η ισορρόπηση των 
σχέσεων δεν υπάρχει κανένα θέμα, για μάς είναι μία αρχή για να πούμε ότι εμφανίζονται φαινόμενα βίας 
στη λειτουργία του ΔΣ. Από τη στιγμή που όχι μόνο δεν καταδικάστηκαν από κανέναν αλλά ούτε καν 
έγιναν αποδεκτά σαν πράξεις από τους ιδίους που τα διέπραξαν. Δηλαδή τον πρόεδρο του ΔΣ. Ενώ 
υπάρχουν ντοκουμέντα τα οποία είναι αδιάψευστα γι’ αυτό που έγινε. Περνάμε λοιπόν εκείνη τη φάση που 
κατά τη γνώμη μου ήταν το έναυσμα μιας τέτοιας κατάστασης στο ΔΣ και φτάνουμε στο να διατυπώσει η 
παράταξη που δεν ήταν η δική μας γιατί εμείς κάναμε κι ένα post απέναντι στην ενέργεια του 
αντιδημάρχου με όλη μας τη γνώση περί πολιτικής αντιπαράθεσης και δεν είχαμε τίποτα το προσωπικό, 
μια άλλη παράταξη αυτή της Κοινωνίας των Δημοτών δηλαδή της πλειοψηφούσας σε μία τοποθέτησή της 
δέχεται την βίαιη αντίδραση ενός μέλους όχι του ΔΣ αλλά συγγενούς προσώπου του αντιδημάρχου γιατί ο 
αντιδήμαρχος δεν αντέδρασε, ο αντιδήμαρχος τουλάχιστον δεν είπε τίποτα κι αυτό είναι ακόμα χειρότερο 
και φτάνουμε στο σημείο του ξυλοδαρμού. Ο ξυλοδαρμός λοιπόν αυτός προήλθε έχοντας παραδεχθεί ο 
δράστης, επιτρέψτε μου την έκφραση, ότι αυτό γίνεται γιατί κάποιος κάνει κριτική στις πράξεις του 
πατρός. Με την πολιτική του, με το πολιτικό του ένδυμα πατρός. Για μάς αυτή είναι μια πράξη η οποία 
πρέπει να καταδικαστεί από το ΔΣ και είναι υγιείς η αντίδραση του δημάρχου που καταδίκασε την πράξη 
σε χρόνο εύλογο, είναι υγιείς η πράξη που όλα τα κόμματα έβγαλαν ανακοίνωση και καταδίκασαν την 
πράξη, είναι υγιείς οι πράξης της αντιπολίτευσης του ΕΒΕ που κι αυτή καταδικάζουν την πράξη, δεν είναι 
υγιές το γεγονός ότι ένα ΔΣ δεν έβγαλε κιχ επί του θέματος. Σαν μέλος λοιπόν του ΔΣ αυτό με προσβάλει 
και γι’ αυτό ζητήσαμε μέσα από το έγγραφο αυτό να προχωρήσουμε κι εμείς σ’ αυτά που προχώρησαν 
όλοι οι προηγούμενοι φορείς. Γιατί τέτοιες πράξεις θεωρούμε ότι το μόνο που κάνουν είναι να 
αμαυρώνουν μία ελεύθερη λειτουργία κι ελεύθερη σκέψη των μελών του ΔΣ και όχι μόνο. Μην ξεχνάτε ΄τι 
κάπως έτσι στις αρχές του προηγούμενου αιώνα ξεκίνησαν κάποιες ομάδες με μαύρα πουκάμισα ντυμένες 
και τρομοκρατούσαν οποιονδήποτε είχε διαφορετική άποψη. Και καταλήξαμε στην ιστορία που μας έφερε 
στις αρχές του 20ου αιώνα. Λοιπόν, γι’ αυτόν τον λόγο εμείς ζητάμε να καταδικάσουμε την πράξη αυτήν 
καθ’ αυτής, όποιο κι αν είναι το όνομα που το έπραξε. Τη βία απέναντι στην ελεύθερη σκέψη και τη βία 
απέναντι στην ελεύθερη τοποθέτηση όσο αφορά στις πολιτικές πράξεις οι οποίες εδώ μέσα αποφασίζονται 
ή γίνονται. Τόσο απλά». 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Θα παρακαλέσω ένα πράγμα. Τρία θέλω να παρακαλέσω αλλά το μεγάλο 
είναι αυτό. Μετά από πολλά χρόνια στο ΔΣ έχω μάθει να σέβομαι κάθε έναν που συζητάει. Θα 
παρακαλέσω όταν συζητάω να μην συζητάτε κι άλλοι μαζί μου. Μεταξύ σας κάντε ό,τι καταλαβαίνετε. 
Παράκληση. Αν δεν μπορείτε μην το κάνετε. Καταρχήν να ζητήσω συγνώμη για την προηγούμενη 
συνεδρίαση η οποία δεν ….ούτε καν σταμάτησε, ούτε ολοκληρώθηκε, ούτε ξεκίνησε καλά γιατί 
εκνευρίστηκα ενώ δεν πρέπει. Και εκνευρίστηκα γιατί με έπνιγαν κι άλλα ζητήματα, ήταν η μέρα που είχε 
καεί η μισή Αττική, η περιοχή όπου γεννήθηκα και μεγάλωσα, όπου άκουγα πολλά περίεργα και διάφορα, 
και δεν μου άρεσαν επαληθεύτηκα δυστυχώς πολύ γρήγορα, τα Γεράνια δεν φύγαν από κει, παραμένουν 
για όσους μπερδεύτηκαν γεωγραφικά, ο δήμαρχος του Μαραθώνα σπεύδει να πει από χθες να μην 
αναδασώσουμε, η περιβαλλοντική που είχε ζητήσει ο Μυτιληναίος για το βωξίτη, απορρίφθηκε λόγω 
natura κι όλα αυτά άκουγα εδώ να μου λένε ότι τα λέει ένας δεν ξέρω τι, που το μυαλό του είναι λίγο 
σαλεμένο. Ένα. Δεύτερο, που δεν με εκνεύρισε αλλά δεν το περίμενα να γίνει είναι μια τηλεφωνική 
επικοινωνία σε προσωπικό επίπεδο να γίνεται κτήμα όλων των ξανθιωτών ακόμα κι αν είναι για να 
στηρίξουμε μια ποδοσφαιρική ομάδα ή όχι, πόσο μάλλον δεν αληθεύει ότι εγώ είπα ότι είναι μαφία ο 
άνθρωπος που επιτέθηκε. Είπα ότι τέτοιες ενέργειες που αποσκοπούν και γίνονται έτσι ενάντια σε 
πολιτικές απόψεις κτλ, είναι μαφιόζικες ενέργειες. Εγώ δεν θα πω ψέματα, αλλά δεν θα εκμεταλλευτώ 
ποτέ το τι συζητάμε σε ένα τηλέφωνο που θέλω να πω χρόνια πολλά σε κάποιον.  Ή κάτι άλλο. Περίμενα 
κι εδώ μια συγνώμη αφού ζητάμε συγνώμες κυριολεκτικά από τους ανθρώπους στην πόλη να ζητάνε 
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συγνώμες κι αυτοί που έστω στα νεύρα τους δεν ξέρω σε τι πήγανε παρά πέρα. Τώρα. Δευτέρα πρωί 16 
του μηνός. Ιουλίου. Είμαι σε μια εκπομπή την οποία έτσι κι αλλιώς σχεδόν κάθε εβδομάδα είτε 
τηλεφωνικά είτε με την παρουσία μου χρησιμοποιώ τα μικρόφωνά της. Το δημοτικό ραδιόφωνο. Δεν έχει 
προηγηθεί τίποτε, παρά μόνο η ανακοίνωση του ΣΥΡΙΖΑ για το γεγονός, επομένως δεν μπορείτε να πείτε 
ότι επηρεάζομε από τη μία ή την άλλη άποψη και η τοποθέτησή μου είναι καταγεγραμμένη χωρίς 
παράσιτα, αν αυτό εννοούσε ο πρόεδρος προηγούμενα ότι κάποιοι με κινητά κτλ μας παίρνανε. Μπορείτε 
όποιος θέλει να μπει και να ακούσει. Ο Γιώργος ο Κολλάρος λοιπόν λέει ότι έναν δημοτικό σύμβουλο 
επειδή έχει προηγηθεί το γεγονός στη Θεσσαλονίκη πχ με τον δήμαρχο που είναι καθαρά πολιτική 
επίθεση, για να μην κοροϊδευόμαστε άσχετα αν οι απόψεις του για τους πόντιους για τους gay κτλ 
είναι….δεν μ’ αρέσουν, δεν τον δέρνεις. Δεν του επιτίθεσαι. Και είμαστε η μόνη παράταξη που έβγαλε 
ανακοίνωση. Για τα περί ανακοινώσεων για να μην κοροϊδευόμαστε. Ακολούθησε το ΔΣ είναι η αλήθεια 
που καταδίκασε το γεγονός. Τελεία. Δεν ζήτησε ούτε να είναι ο αυριανός δήμαρχος, ούτε να παραιτηθούν 
σύσσωμοι οι πόντιοι ούτε τίποτε άλλο. Λέω λοιπόν εκείνο το πρωί, τη συμπάθειά μου, την ειλικρινή και 
τέτοια γεγονότα αν ξεκινήσουν στην πόλη, δυστυχώς θα μας φέρουν σε μια κατάσταση «εμφύλιου» έστω 
και στα λόγια, που θα μοιράσουμε τους πολίτες που έχουν τεράστια προβλήματα. Και δεν είναι ο καημός 
τους αυτός. Επομένως δεν πρέπει να ξαναγίνει όχι μόνο απέναντι στο συγκεκριμένο πρόσωπο που είναι 
και επικεφαλής μιας παράταξης, δεν πρέπει να ξαναγίνει. Δεν την άκουσαν αυτήν την παράκλησή μου και 
την εισήγησή μου. Και το θέμα επιδεινώθηκε. Τις επόμενες μέρες, έχουμε μια επίθεση κι εγώ προσωπικά, 
μην κοιτάτε που το όνομά μου δεν αναφέρεται, περνά, περνά η μέλισσα, με τα μελισσόπουλα κτλ, και τι 
είναι δημοκρατικό και τα λένε σε έναν άνθρωπο που έχει πώς το λένε, έχει βάλει το κεφάλι του στον 
ντορβά πολλές φορές. Όχι για προσωπικό συμφέρον και δεν πάω πίσω στο ’73, αλλά και τα επόμενα 
χρόνια. Και στο Εράσμιο κι αλλού με έχει χρεώσει η βία. Και νέο ζευγάρι γυαλιά κι ανοιγμένο κεφάλι κτλ, 
επομένως ξέρω καλά τι λέω και σε ποιον απευθύνομαι, δυστυχώς ο πόλεμος συνεχίστηκε με 
αποκορύφωμα ένα σύνθημα που δεν πρέπει να το ακούμε εδώ, γιατί δεν νομίζω ότι είναι αληθινό. 
Τρομοκρατήστε τους τρομοκράτες. Καταρχήν δεν βάζω τον εαυτό μου σ’ αυτήν την χωρία των 
τρομοκρατών. Και δεν νομίζω ότι κανένας μέσα στο ΔΣ είναι τρομοκράτης, πόσο μάλλον όταν η 
πλειοψηφία εδώ λίγο πολύ έχει περάσει και από τα μεν και από τα δε έδρανα. Με ελάχιστες εξαιρέσεις 
κάποιοι πριν βρεθούν σε άλλη παράταξη ήταν στην προηγούμενη. Και επομένως δεν μπορείς να λες 
τρομοκράτη αυτόν που μέχρι χθες υποτίθεται σχεδίαζε το καλό της πόλης. Είναι ένα μήνυμα που πρέπει να 
αποσυρθεί τώρα. Να μην επαναληφθεί. Όσο και να ακούγεται ωραίο κι αν είναι δημοκρατικό. Θα σας πω 
κάτι ακόμα. Στη Λευκίμμη αυτές τις μέρες στην Κέρκυρα γιατί έχουμε και μια Λευκίμμη στο Σουφλί που 
καίγεται και ευτυχώς έχει μπει σε έλεγχο η φωτιά αλλά έχει κάνει ζημιά, στη Λευκίμμη της Κέρκυρας 
δήμαρχος είναι ο Κώστα ο Νικολούζος, σύντροφός μου μέχρι το ‘9 στο ΚΚΕ. Μετά το δέλεαρ της 
εξουσίας δεν ξέρω τι, παρόλο ότι είναι καλός άνθρωπος τον έσπρωξε στη μεριά του ΣΥΡΙΖΑ. Ο 
συγκεκριμένος δήμαρχος επειδή η αντιδημαρχία του δεν υπάκουε, την έβαλε στην άκρη και κάλεσε ο ίδιος 
τα ΜΑΤ και 17 μέρες τώρα τρώει ξύλο ο κόσμος στη Λευκίμμη, ο απλός άνθρωπος ο λαός γιατί δεν θέλει 
να συνεχιστεί η λειτουργία του ΧΥΤΑ. Ένα καθαρά κοινωνικό ζήτημα. Λοιπόν εμείς αυτή τη βία δεν 
ανεχόμαστε. Όχι την κάθε είδους βία. Γιατί κοιτάξτε αν ήταν έτσι, δεν θα ήμασταν εδώ σήμερα. Αν η βία 
που ασκήθηκε ενάντια στους Τούρκους στη Μονεβασιά και μέσα σε όλο αυτό το χάλι χάσαμε και τον 
Μάνο τον Ελευθερίου και δεν προλάβαμε ούτε την κηδεία του να παρακολουθήσουμε, το τραγούδησε, το 
έγγραψε κι αυτή τη βία που ασκήσαν οι Έλληνες τότε, δεν μπορεί να την καταδικάσει κανένας. Ούτε τη 
βία του Κολοκοτρώνη, ούτε του Καραϊσκάκη, γιατί δεν ήταν βία που αποσκοπούσε σε προσωπικά οφέλη. 
Λέω λοιπόν ότι δεν είμαστε ενάντια σε κάθε μορφή βίας. Αλλά είμαστε ενάντια στη βία που έχει αυτό… 
να το ξαναπώ, το μαφιόζικο χαρακτήρα, αν πράγματι είναι τέτοια. Ερχόμαστε στις όποιες αμφιβολίες. 
Μιλήσαν ορισμένοι για bulling. Νομίζω ότι καταρχήν δεν έχουμε δώσει σωστά τον ορισμό, συνολικά σαν 
κοινωνία, δεν κατηγορώ το ΔΣ, εάν αναζητήσει κανείς την άποψη του συνάδελφου μου του Νίκου του 
Σιδέρη, που είναι επιστημονικός δ/ντής στο ινστιτούτο ψυχικής υγείας, θα δει ότι το bulling δεν είναι απλά 
ένας μαθητής εκφοβίζει τον διπλανό του. Bulling είναι μια πράξη αυτουνού που αισθάνεται ότι είναι 
δυνατός απέναντι σε έναν αδύναμο. Και νομίζω ότι σ’ αυτή την αίθουσα στην τελευταία περίοδο της 
καινούριας δημαρχίας, το bulling πάει κι έρχεται, άσχετα αν μερικοί έχουν γερό συκώτι, άντερα κτλ και 
δεν διαμαρτύρονται. Δεν χρειάζεται τον άλλον να του κάνεις πράγματα τα οποία είναι βίαια μόνο. Κάθε τι 
υποτιμητικό είναι bulling. Και κοιτάξτε, σας είπα τώρα, για τον ΧΥΤΑ, τα ΜΑΤ δέρνουνε τον κόσμο 
πόσες μέρες τώρα και δεν λεν να φύγουνε. Για το ότι στραβόπεσε στην Μιαούλη όμως άσφαλτος και 
μάλιστα με ευθύνη και της ΔΕΗ για λέμε τα σύκα- σύκα και τη σκάφη – σκάφη είναι bulling να λες 
παραιτήσου. Να λες είσαι κακός Αντιδήμαρχος το καταλαβαίνω είναι πολιτική άποψη. Να λες δεν κάθεσαι 
στο γραφείο σου μέσα κάθεσαι και βγαίνει στους ήλιους και τρέχεις δεξιά αριστερά είναι επίσης 
τοποθέτηση που θα μπορούσε να έχει άλλη μεριά. Είναι….bulling λοιπόν κάτι άνανδρο και μάλιστα στα 
ελληνικά δεδομένα έχει απλωθεί μόνο την τελευταία πενταετία, βαριά δεκαετία, γιατί παλιά στην κοινωνία 
μας και θέλω να πιστεύω στην Ξάνθη είναι πλατιά διαδεδομένο το κύριο χαρακτηριστικό είναι αυτό που 
λέμε φιλότιμο και επειδή ξέρω καλά αγγλικά, σπούδασα και γαλλικά και ιταλικά και γερμανικά η λέξη δεν 
υπάρχει στις άλλες γλώσσες. Αυτό λοιπόν που φοβάμαι ότι θα χάσουμε σε λίγο με όλες αυτές τις 
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πρακτικές της άνανδρης επίθεσης απέναντι σε έναν άνθρωπο, είτε με τα χέρια, είτε με το στόμα, είτε με 
υπονοούμενα κτλ, θα μας φέρουνε σε πράγματα που θα λείψει το φιλότιμο. Ευτυχώς είπα και προχθές, 
τουλάχιστον αίμα δώσανε πολλοί ειδικά οι νέοι άνθρωποι στην χώρα μας κι εξακολουθούν και στην πόλη 
και έχουμε ξανά αιμοδοσίες για τα συμβάντα τα τελευταία, συλλογή ειδών ξανά και αύριο, όποιος μπορεί 
να βοηθήσει. Επειδή νομίζω ότι αυτά ήθελα να πω και προχθές σε άλλο τόνο και με ησυχία όπως μ’ 
αφήσατε σήμερα να πω, καταλαβαίνετε ότι δεν είναι μία θέση που θέλει να σκοτώσει κάποιον ή να 
εξοντώσει κάποιον άλλον και να κλείσω λέγοντας ότι δεν είναι σωστό να ζητάς την παραίτηση ενός 
ανθρώπου επειδή καταλαβαίνεις ότι είναι ένα πολιτικό ατού για την παράταξη την άλλη. Στο πολιτικό 
προσκήνιο έρχεσαι μ’ αυτά που θες να κάνεις, με αυτά που λες και κυρίως μ’ αυτά που πράττεις. Επειδή 
πολλά πράγματα τα έχουνε πράξει από κοινού και οι μεν και οι δε και αυτοί που κατηγοράνε σήμερα τον 
άλλον απέναντι και φοβάμαι ότι θα τα ακούσουνε και εκείνοι από την μεριά τους, να θυμίσω ότι εδώ 
πήραμε και αποφάσεις που δεν ήτανε η μία απέναντι στην άλλη. Θέλαμε να δώσουμε τα λεφτά του Δήμου 
στις τράπεζες, σωστά; Μας το ζήτησαν κάποια στιγμή; Μία κυβέρνηση; Το έχω δει κ. Πρόεδρε, θα με 
συγχωρήσετε να πω λίγο ότι κανείς δεν ξέρει το αύριο τι θα φέρει. Μπορεί να ξανά βρεθούνε στα ίδια 
τραπέζια στην ίδια κουβέντα, άνθρωποι που σήμερα φαίνεται να είναι αντίπαλοι. Θα ξαναπώ εάν το 
ερώτημα στη σημερινή συνεδρίαση είναι αν καταδικάζουμε, όχι τη βία γενικά και αόριστα, αλλά μία βία 
που αποσκοπεί στο να κλείσει το στόμα του αλλουνού, εγώ θα ψηφίσω υπέρ. Αν είμαστε υπέρ του να 
παραιτηθεί ένας άνθρωπος επειδή ένας συγγενής του έκανε κάτι θεωρώντας ότι προστατεύει όχι συνολικά 
την κοινωνία αλλά κάτι που το αγαπάει πολύ, θα με συγχωρέσετε πάρα πολύ, είναι άνανδρο, είναι ύπουλο, 
δεν είναι πολιτικά σωστό και όποιος το βγάζει από το στόμα του να ξέρετε ότι έξω στην κοινωνία χάνει. 
Δεν πρόκειται να κερδίσει λέγοντας κάθε τρεις και λίγο παραιτήσου, παραιτήσου ή τα ελληνικά σου δεν 
είναι καλά σαν του Κολλάρου ή δεν ξέρω εγώ τι; Δεν έχεις άλλα προσόντα». 
 Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δήμαρχο Ξάνθης ο οποίος είπε: «Και βέβαια ο 
Δήμαρχος έχει εκφραστεί και μέσα από τη δήλωση από την οποία έκανα. Και συμφωνούμε όλοι ότι είναι 
αυτονόητο, ότι είναι καταδικαστέες οι πράξεις βίας, όπως δεν ξέρω αν θα συμφωνήσουμε όλοι, αμφιβάλλω 
αν θα συμφωνήσουμε εδώ, ότι επίσης είναι καταδικαστέα η οποιαδήποτε εκμετάλλευση πολιτική αυτών 
των πράξεων. Έχουν… πιστέψτε με, αν όχι την ίδια έχουν ταυτόσημη… ταυτόσημη μέγεθος καταδίκης θα 
έλεγα και πρέπει να έχουν γιατί απλούστατα και αυτό είναι μορφή βίας. Κι αυτό είναι μορφή η οποία 
επιχειρείται με αυτό τον τρόπο να οδηγήσει ένα Δημοτικό Συμβούλιο στις αποφάσεις του. Όπως μορφή 
βίας και καλά ακούστηκε με  αυτήν την έννοια όπως την εννοούμε για το κάθε μορφής που ακούστηκε, 
πολλές φορές όχι εκτός Δημοτικού Συμβουλίου αλλά θα σας έλεγα  και εκτός της αιθούσης του Δημοτικού 
Συμβουλίου έχει εκφραστεί και επίσης είναι καταδικαστέα, πολλές φορές και εντός του Δημοτικού 
Συμβουλίου έχει εκφραστεί και  επίσης είναι καταδικαστέα, γιατί απλά κάθε μορφή βίας όταν εμπλέκονται 
άτομα τα οποία λαμβάνουν αποφάσεις για το καλό του τόπου είναι καταδικαστέες. Αυτό είναι 1 το 
κρατούμενο. 2ο που θέλω να επισημάνω είναι ότι προσπαθείται μέσα από το Δημοτικό Συμβούλιο, να 
αναφερθούμε σε άλλες μορφές βίας που κατά την άποψη μας …και ο κ. Καμαρίδης αναφέρθηκε στην 
λειτουργία του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, επικεντρώνοντας σε συγκεκριμένες μορφές βίας. 
Εγώ θα σας πω ότι στα 4 τελευταία χρόνια της λειτουργίας αυτού του Δημοτικού Συμβουλίου μορφές βίας 
ασκήθηκαν σε πάρα πολλούς δημοτικούς συμβούλους εντός της αιθούσης. Δεν θέλω να αναφερθώ το 
ξέρουν οι ίδιοι τους. Το ξέρουν οι ίδιοι τους και βεβαίως είναι και καταδικαστέα από όλους μας δεν είναι ο 
ρόλος μας αυτός. Όμως υπάρχει κι ένα άλλο ζήτημα, έχουμε σήμερα 16 μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
οι οποίοι ακούστε με, παρότι βγήκαν οι παρατάξεις όλες πλην της Λαϊκής Συσπείρωσης θα έλεγα και 
καταδίκασαν κι έβγαλαν και απόφαση και ζήτησαν την καταδίκη με τον δικό τους τρόπο, κάνοντας ένα 
κόπο να δείτε και δεν μιλάμε για το πρώτο γεγονός, γιατί κι εκεί ο Δήμαρχος έκανε μία δήλωση για τον 
Αντιδήμαρχο, βλέπετε λοιπόν ότι όλες αυτές οι παρατάξεις, όλες ανεξαιρέτως και δηλώσεις όμως 
μεμονωμένων συμβούλων όχι μόνο φορέων θα έλεγα, μεμονωμένων δημοτικών συμβούλων, καταλήγουν 
σε ένα και μόνο πράγμα. Στο να εγκαλέσουν τον Αντιδήμαρχο, τον αρμόδιο  Αντιδήμαρχο ή στο να 
οδηγήσουν τον αρμόδιο  Αντιδήμαρχο σε παραίτηση. Ένα… όλες. Θέλω να πω και κάτι άλλο. Έχουμε ένα 
γεγονός πράγματι το οποίο το έχουμε πληροφορηθεί από το τύπο το οποίο αφορά ένα μέλος της πόλης μας, 
της κοινωνίας, το οποίο κατηγορείται και σήμερα έχει προβλήματα με τη δικαιοσύνη. Έχει πολιτική 
διάσταση αυτό; Ποιος το λέει; Γιατί αυτό μπορούμε να συζητήσουμε σήμερα. Την πολιτική διάσταση του 
ζητήματος. Δεν μπορούμε να συζητήσουμε την ποινική διάσταση του ζητήματος γιατί από ό,τι έχω 
πληροφορηθεί ήδη έχει γίνει μήνυση κι η απόφαση είναι στα δικαστήρια. Και σωστά είπατε μέχρι τώρα 
εδώ μέσα, ότι δεν μπορούμε να συζητήσουμε την ποινική διάσταση του ζητήματος. Και πάμε να  
συζητήσουμε  την  πολιτική. Αυτό είναι που επιχειρούν οι 16 να κάνουν εδώ, αυτό το οποίο είναι 
καταδικαστέο. Να πολιτικοποιήσουν την ενέργεια που έγινε και δεν μπορώ να ακούω ότι θα… 
συμφωνούμε όλοι, ότι γενικά πρέπει να καταδικάζουμε την βία. Συμφωνούμε ναι, προσέξτε όμως λίγο 
αυτό είναι αυτονόητο ότι καταδικάζεται η βία, αυτό που φαίνεται από τους 16 είναι ότι προσπαθούμε να 
πολιτικοποιήσουμε τη βία και να δικάσουμε σήμερα με βάση ένα γεγονός και να αποφασίσουμε σήμερα 
για το συγκεκριμένο γεγονός. Για το συγκεκριμένο γεγονός. Και θα σας πω γιατί το λέω αυτό. Γιατί βέβαια 
ο καθένας στις δηλώσεις του, είτε οι παρατάξεις, έφτασαν και τα κόμματα μέχρι να παίρνουν θέση, βία 
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είναι να χαρακτηρίζεις δημοτικούς συμβούλους και Δημοτικό Συμβούλιο, φασίστες και τραμπούκους, βία 
είναι όλα τα δελτία τύπου που βγήκαν με αφορμή και από τα πολιτικά κόμματα αλλά και από ορισμένες 
παρατάξεις πάνω στο γεγονός, αλλά θα σας έλεγα ότι και αυτό το οποίο φέρεται να υπογράφεται από τους 
16, που αμφισβητώ εγώ μετά τη σαφή δήλωση του κ. Κυριακίδη και το αμφισβητώ γιατί πιθανό και άλλες 
υπογραφές υφαρπάχτηκαν οι πλαστογραφήθηκαν. Γιατί διαβάζω μέσα στο κείμενο και στο αίτημα, ότι 
ένας δημοτικός σύμβουλος γρονθοκοπήθηκε από τον γιό του Αντιδημάρχου του κ. Ηλιάδη, με αποτέλεσμα 
να μεταφερθεί στο Γενικό Νοσοκομείο και ο δράστης να συλληφθεί. Διαβάζω επίσης ότι αυτό που ζητείται 
είναι η ομόφωνη σαφή και στιβαρή απόφαση, απέναντι σε όσους διέπονται αντιλήψεις χρήσεις της βίας 
στη θέση της αντιπαράθεσης επιχειρημάτων. Βλέπω λοιπόν, ένα κατηγορητήριο το οποίο θέλει να 
κατασκευάσει σήμερα τον ηθικό αυτουργό. Εγώ έτσι το εκ λαμβάνω κι αν κάνω λάθος πέστε μου ότι αυτό 
δεν επιχειρήθηκε από αυτούς που το υπέγραψαν. Αλλά το σοβαρότερο ζήτημα στην υπόθεση κύριοι 
συνάδελφοι είναι ότι ένα Δημοτικό Συμβούλιο, έχει ανάγκη από προστασίας; Είχε ποτέ ανάγκη 
προστασίας το δικό μας Δημοτικό Συμβούλιο; Κι αν είχε όλα αυτά τα χρόνια γιατί δεν εκφράστηκε; Γιατί 
δεν ζητήθηκε; Ζητήθηκε τη συγκριμένη περίοδο; Το συγκεκριμένο γεγονός; Γιατί επίσης διαβάζω στο 
κείμενο των 16, αν το υπέγραψαν όλοι, ότι πρόκειται για την υπεράσπιση της δημοκρατικής λειτουργίας 
του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης και της προστασίας των μελών του. Πότε λοιπόν χρειάστηκε αυτή η 
δημοκρατική λειτουργία του Δημοτικού Συμβουλίου και προστασία των μελών; Στο συγκεκριμένο γεγονός 
σύμφωνα με το έγγραφο. Βλέπω λοιπόν, εδώ και ενδεχομένως λέω, ενδεχομένως, βλέπω ένα κείμενο το 
οποίο οι 16 δεν το έλαβαν υπόψη τους, δεν το μελέτησαν πιθανόν τηλεφωνικά είπαν ναι να καταδικάσουμε 
τη βία αλλά εδώ πέρα αναφέρονται συγκεκριμένα πράγματα και κατατίθεται κι ένα κείμενο με υπογραφές, 
με μια σοβαρότατη καταγγελία, σοβαρότατη, για πλαστογραφία. Τη στιγμή που έχετε κάποιοι, 
κατηγορήσει για  πλαστογραφία πολλές φορές εδώ και έχει ασκήσει βία, έχει ασκηθεί βία σε αυτό το 
Δημοτικό Συμβούλιο από πάρα πολλούς δημοτικούς Συμβούλους σε άλλους δημοτικούς συμβούλους και 
στον ίδιο τον Δήμαρχο. Και βέβαια, βία και καταδικαστέα, θα έλεγα είναι και όταν φωτογραφίζουμε μέσα 
στα δικαστήρια, λέγοντας ή κατακρίνοντας τον Δήμαρχο τον ίδιο για πλαστογράφο. Βία, είναι όταν γελάμε 
τη στιγμή που τοποθετείται ένας σύμβουλος γιατί δεν ξέρει να αρθρώνει σωστά την ελληνική γλώσσα. 
Αλλά όμως εγώ δεν θέλω έναν καθηγητή πανεπιστημίου, θέλω έναν άνθρωπο που να εργάζεται από το 
πρωί μέχρι το βράδυ για τους συμπολίτες μου. Αυτό είναι βία κύριοι συνάδελφοι. Κι επίσης βία είναι και 
θα είναι βία ενδεχομένως κι αυτό το οποίο συμβαίνει αυτή τη στιγμή, δηλαδή έχουν καταδικάσει γενικά 
την βία τα πολιτικά κόμματα για πολιτικούς καθαρά λόγους και για τους δικούς τους λόγους. Που έπρεπε 
να πούμε εδώ μέσα γιατί όλοι κόπτεσθε ότι είστε ανεξάρτητοι, λοιπόν να βγούμε οι ίδιοι και να πούμε τι 
δουλειά έχετε εσείς με το Δημοτικό Συμβούλιο; Βία, είναι επίσης, να εγκαλείτε είτε το Δήμαρχο, είτε τους 
Αντιδημάρχους ότι οφείλουν να αντικατασταθούν. Βία, είναι κάθε φορά που μπορεί με επιχειρήματα ένας 
Αντιδήμαρχος εδώ μέσα ή ένας έχω την ευθύνη να εκφράσει άποψη ή να κάνει έργο εμείς, να μην το 
καταδικάζουμε και επίσης ξανά έρχομαι, πότε χρειάστηκε το Δημοτικό Συμβούλιο μας, ξανά προστασία». 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο 
οποίος είπε: «Κατά παράβαση για να είμαι εντάξει και με τον πρόεδρο, για να μην του καταλογισθεί καμία 
ευθύνη, ζητάω τον λόγο. Λοιπόν. με στενοχωρεί πολύ  το γεγονός της όλης διαδικασίας και της όλης 
τροπής που έχει πάρει. Με στενοχωρεί πολύ το γεγονός που κάποιοι εδώ μέσα, προσπαθούν, να δείξουν 
άλλα πράγματα απ’ αυτά που φαίνονται. Έχω όμως εγώ την υποχρέωση στον εαυτό μου και μόνο να κάνω 
τοποθέτηση για τον εαυτό μου και μόνο και για την οικογένειά μου. Για κανέναν άλλον. Λοιπόν. Να 
ξεκινήσω επί προσωπικού. Μακριά από μένα οι χαρακτηρισμοί που προσπαθούν κάποια δημοσιογραφικά 
παπαγαλάκια να επιβάλουν, ρωσοπόντιος, αγράμματος. Εδώ μέσα όσα χρόνια είμαι και με όσους έχω 
μιλήσει προσωπικά, ουδέποτε έχω αναφερθεί στον κ. Ηλιάδη, μ’ αυτούς τους χαρακτηρισμούς. Ουδέποτε. 
Μακριά από μένα. Όσα χρόνια κι να είμαι έχω δημιουργήσει και σχέσεις και έχουμε δουλέψει μαζί με τον 
κ. Ηλιάδη. Ποτέ μα ποτέ δεν χρησιμοποίησα bulling επειδή άσκησα πολιτική κριτική. Ο κ. Δήμαρχος που 
κάνει και τις τοποθετήσεις των αντιδημάρχων και μπορεί να αναθέσει οποιοδήποτε έργο σε κάθε 
αντιδήμαρχο, τοποθέτησε τον κ. Ηλιάδη πέρα από τις συντηρήσεις, πέρα από το πράσινο κι αντιδήμαρχο 
τεχνικών υπηρεσιών. Όσες φορές τέθηκε εδώ μέσα ερώτημα για τον αντιδήμαρχο τεχνικών υπηρεσιών δεν 
θέλω να χρησιμοποιήσω την έκφραση bulling αλλά το «bulling» δυστυχώς γινόταν από την έδρα εδώ 
πάνω. Όσοι κάνανε ερωτήσεις κανένας δεν έδινε τον λόγο στον κ. Ηλιάδη. Απαντούσαν είτε ο δήμαρχος, 
είτε ο πρόεδρος, είτε άλλος αντιδήμαρχος. Το bulling δεν το κάναμε εμείς. Το bulling δεν το κάνουμε εμείς 
αγαπητοί συνάδελφοι. Ουδέποτε έχω κανένα προσωπικό πρόβλημα με τον κ. Ηλιάδη. Μακριά από μάς, 
τέτοιοι χαρακτηρισμοί. Λυπάμαι πολύ για τον πρόεδρο του ΔΣ που από την πρώτη στιγμή, με ενημέρωσαν 
και επικεφαλής ότι ζήτησαν μια έκτακτη συνεδρίαση. Ο ίδιος ζήτησα να μην γίνει μια έκτακτη συνεδρίαση 
κι αν θέλουν να συγκληθούν οι επικεφαλής των παρατάξεων κι αν θέλουν να καταδικάσουν το γεγονός. Αν 
θέλουν. Λυπάμαι πολύ που σαν πρόεδρος, έπρεπε πρώτος ο πρόεδρος να βγει και να ζητήσει κάτι ή να 
βγάλει μία άποψη. Λυπάμαι πολύ που σήμερα ήταν εκκωφαντικά άφωνος. Πάρα πολύ. Ο πρόεδρος του ΔΣ 
είναι πρόεδρος όλων μας. Δεν είναι πρόεδρος μιας παράταξης. Λυπάμαι πολύ. Εύχομαι πραγματικά σε 
κανέναν συνάδελφο εδώ μέσα, να μην συμβεί το ίδιο».  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
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ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την μη έκδοση ψηφίσματος σχετικά με το αίτημα δεκαέξι δημοτικών συμβούλων του δημοτικού 

συμβουλίου Ξάνθης.    
Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ειρήνη Χαριτωνίδου, Τσαρεκτσή Τζενάν, Ρεκάρης, 

Ιπποκράτης Καμαρίδης και Ειρήνη Πυρνάρη. 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης και Θωμάς Ηλιάδης, εξαιρούνται σύμφωνα με το 

άρθρο 99 του Ν.3463/2010. 
…………………………………………………………………………………………………........................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                              (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 1-8-2018 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

Μαρία Άννα Ανδρέου 
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